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Informacje o zgłaszającym uwagi:   

Urząd  

Organizacja samorządowa Związek Powiatów Polskich 

Osoba do kontaktu Katarzyna Liszka-Michałka 

e-mail biuro@zpp.pl 

tel. 184778600 

 
Uwagi: 

Lp. 

Część dokumentu, 
do którego odnosi 
się uwaga (np. art., 

nr str., rozdział) 

Treść uwagi (propozycja zmian) Uzasadnienie uwagi Stanowisko 
resortu 

Odniesienie 
do 

stanowiska 
resortu 

1.  

Kryterium I Prosimy o wyjaśnienie jak będzie wyliczany 
wzrost w przypadku młodzieżowych ośrodków 
wychowawczych (publicznych i niepublicznych) 
dla których na rok 2024 sposób finansowania 
zmienił się na średnioroczny. 

   

2.  

Kryterium II Prosimy o wyjaśnienie usunięcia w zakresie 
kryterium II informacji o terminie przekazania 
przez MEN do MF wniosków za ostatni kwartał 
roku bazowego i pierwszy kwartał roku 
budżetowego. 

   

3.  

Kryterium V Wydaje się, że intencją projektodawców była 
rezygnacja z dwóch tur naboru, natomiast w 
zapisie obok daty 4 października 2024 r. 
pozostał dopisek „II tura”. 

   

4.  

Kryterium VI i VII Prosimy o wskazanie w jaki sposób planowane 
jest osiągnięcie limitu 5%? Czy będzie to 
związane z obniżeniem przyjętych 
maksymalnych kwot dofinansowania.  

   

5.  
Kryterium VII Wnioskujemy o wyłączenie Kryterium VII z 

limitu 5% 
Rozumiemy intencję resortu w zakresie zaproponowanych 
limitów, co ma prowadzić do zwiększenia dofinansowania 
w Kryterium I. Nie zmienia to jednak faktu, że wysokość 
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rezerwy była i jest nieadekwatna do potrzeb. Nie 
uważamy jednak, aby w przypadku Kryterium VII właściwe 
było łączenie go w zakresie limitu z Kryterium VI. 
Kryterium VII służy dofinansowaniu doposażenia 
pomieszczeń dla szkół rozpoczynających kształcenie w 
nowych zawodach. Środki wypłacane z tego Kryterium w 
roku 2023 stanowiły zaledwie 1% rezerwy, a z punktu 
widzenia potrzeb rynku pracy i dążeń do prestiżu szkół 
zawodowych mają niebagatelne znaczenie. Potrzeby w 
tym obszarze są znacznie wyższe niż możliwości rezerwy 
już aktualnie. W momencie zlimitowania Kryterium VII 
wraz z Kryterium VI środków na nowe zawody będzie 
jeszcze mniej, a specjalistyczne pracownie są bardzo 
kosztowne. 

 


